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Уважаемые коллеги,
Украина переживает самые драматические события после Второй мировой войны.
В боях за независимость и территориальную целостность государства гибнет цвет нации.

Темные силы, взрощенные российской пропагандой и обученные российскими инструкторами, 
уничтожают лучших сыновей и дочерей Украины.

Символом борьбы за независимость Украины уже стала украинская пилот и патриот 33-летняя 
Надежда Савченко, которая незаконно удерживается в российской тюрьме. Протестуя против 
несправедливости, она голодает уже 80 день.
Официальная информация МИД Украины о Надежде Савченко прилагается.

В России рождено неофашистское движение «Русский мир», которое уже стало чумой 21 века, 
идеология которого, положена в основу нынешней агрессии РФ в Украине.
В РФ уже убивают инакомыслящих. Не случайно 27 февраля убит в центре Москвы 
российский оппозиционер и большой друг Украины Борис Немцов.

Международное профсоюзное движение всегда отстаивало наивысшие гуманитарные ценности, 
жизнь и здоровье людей, выступало против дискриминации и ксенофобии.

Мы просим отдать ваш голос, голос миллионов трудящихся по всему миру в защиту Надежды 
Савченко.
Мы призываем Вас обратиться к Президенту России с гуманитарным требованием:

- освободить украинскую патриотку Надежду Савченко, и тем самым спасти ее жизнь.

Надеемся, что у Вас достаточно информации, чтобы разобраться, что происходит сейчас как в 
Украине так и РФ.

Надеемся на солидарную поддержку.
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Ukrainian political prisoners in Russia

Nadiya Savchenko

Nadiya Savchenko is a 33-year-old Ukrainian pilot. She has been in the armed forces of 
Ukraine for more than 10 years, including serving in Iraq. On June 17, she was kidnapped by 
militants o f the self-proclaimed People's Republic o f Luhansk near the town of Schastya when 
she went to rescue wounded colleagues. The negotiations between the Ukrainian government 
and the terrorists that held Nadiya failed and on July 8 it became known that she had been 
moved to Russia. Savchenko has been charged by Russia with “aiding in the killing of two or 
more persons”. On July 2 a Russian court remanded her in custody until August 30. This has 
been extended several times and, after the rejection of her appeal, extended into February 
2015.

Russia insists that Nadiya Savchenko was detained on the territory of the Russian Federation. 
She and all authorities with operational knowledge of her movements deny this absurd 
suggestion, insisting she was smuggled across the border into Russia.

In November 2014 Nadiya Savchenko became a member o f the Ukrainian parliament and of 
the Ukrainian delegation to PACE (Parliamentary Assembly of the Council o f Europe). 
Despite her official status and diplomatic immunity, despite the appeals o f human rights 
organizations, international leaders and governments, the Russian authorities continue to keep 
Nadiya Savchenko under arrest.

On December 13, 2014 Nadiya Savchenko began a hunger strike as a protest against her illegal 
detention in Russia. Although her health is at severe risk she is refusing to yield. According 
to her lawyer and sister the hunger strike reaching the point that she is “slowly dying”.

Nadiya Savchenko needs our continuing support to put pressure on Russia to uphold 
international law and to spare her life.

Nadiya Savchenko on Facebook: https://www.facebook.com/nadivasavchenkol

A joint project of the MFA of Ukraine and Channel 1+1 dedicated to Nadia 
Savchenko https://www.voutube.com/watch?v=en 1 WLyHhwPE

Profile o f Nadiya Savchenko on the PACE
website: http://wmv.assemblv.coc.int/nw/xml7AssemblyList/MP-Details- 
EN.asp?MemberID=73 56
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